
 
 

Schriftelijke Vragen: Discrimineren FC Utrecht-fans 
28 april 2025 

Stadsbelang Utrecht is geschokt door de manier waarop FC Utrecht-supporters wederom 
collectief worden weggezet als een probleem. Tijdens Koningsnacht zijn meerdere FC-Utrecht 
fans bij feestelijkheden geweigerd vanwege het dragen van supporterskleding. Wat een 
feestelijke avond zou moeten zijn vanwege de zekere plaatsing voor Europees voetbal, 
ontaardde in de zoveelste uiting van discriminatie naar fans. Dit terwijl de relatie tussen de 
gemeente, en specifiek de burgemeester, en FC Utrecht-fans al op een historisch dieptepunt 
ligt.  
 
Wij hebben daarom de volgende vragen:  
 
Vraag 1: Vindt het college het acceptabel dat FC Utrecht-supporters collectief worden 
gestigmatiseerd door hen te weigeren van deelname aan Koningsnachtfestiviteiten 
wanneer zij supporterskleding dragen? Zo nee, waarom heeft zij dit niet voorkomen?  
 
Vraag 2: Is het college zich ervan bewust dat dit een directe vorm van discriminatie is? Zo 
nee, welke definitie van discriminatie hanteert het college dan? 
 
Vraag 3: Waarom verzet het college zich in dit geval niet tegen deze uitsluiting, terwijl het 
bij andere vormen van discriminatie – zoals die van VMBO-leerlingen – wél in actie komt? 
Vindt het college dat sommige groepen Utrechters minder bescherming verdienen dan 
anderen? 
 
Vraag 4: Welke rol heeft het college gespeeld in het weigeren van FC Utrecht-fans van 
deelname aan festiviteiten? Heeft de gemeente actief meegedacht over het weren van 
mensen in ‘voetbalkleding’? 
 
Vraag 5: Wat vindt het college van de communicatie over voetbalfans op de gemeente? Wij 
denken dan bijvoorbeeld aan de zinsnede ‘Bezoekers die groepskenmerkende en/of 
intimiderende kleding dragen (zoals voetbal- of motorclub kleding) kunnen geweigerd 
worden.’ Is het college het met ons eens dat dergelijke verwoordingen bijdragen aan 
stigmatisering van voetbalfans? Zo nee, waarom niet?  
 
Het was al lang bekend dat de kans reëel aanwezig was dat FC Utrecht zich voor Europees 
voetbal zou plaatsen en dat dit door fans tijdens Koningsnacht gevierd zou worden, maar het 
college weigerde hierop te anticiperen. Tegen een journalist werd door de persvoorlichter van de 
burgemeester bijvoorbeeld gezegd ‘eerst maar even afwachten’.  
 
Vraag 6: Waarom heeft het college niet geanticipeerd op een het scenario waarbij FC 
Utrecht Europees voetbal zou halen en dit tijdens Koningsnacht feestelijk gevierd kon 
worden?  
 
 



 
Vraag 7: Was het niet handiger geweest om hier wel op te anticiperen, zodat wat zich heeft 
voorgevallen tijdens Koningsnacht voorkomen had kunnen worden? Hoe serieus neemt het 
college het herstellen van de band met FC-Utrecht supporters?  
 
Vraag 8: Is het college bereid toe te geven dat hun eigen handelen en communicatie 
hebben bijgedragen aan het creëren van een sfeer waarin FC Utrecht-fans zich niet langer 
welkom voelen? 
 
Vraag 9: Welke stappen gaat het college ondernemen om dit beleid per direct recht te 
zetten en excuses aan te bieden aan de duizenden supporters die onterecht over één kam 
worden geschoren? 
 
Vraag 10: Is het college bereid om te onderzoeken hoe soortgelijke scenario’s in te 
toekomst voorkomen kunnen worden, bijvoorbeeld door in gesprek te gaan met 
organisaties over het niet meer weren van mensen op basis van ‘voetbalkleding’ tijdens 
publieke feesten?  
 
Wij eisen heldere antwoorden en vooral: actie. FC Utrecht-supporters zijn geen 
tweederangsburgers. 

Gesteld door: 
Robert Biever en Stefan Gaillard, Stadsbelang Utrecht 
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